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På Landsstyrets vegne må jeg erkende, at du har ret. Indgangene til hjemmestyrets kon-
torer og mulighederne for at komme rundt i bygningerne er generelt ikke særlig handi-
capvenlige. 
 
Det er imidlertid Landsstyrets målsætning, at funktioner med fysisk kundekontakt skal 
placeres således, at de er tilgængelige for alle. 
 
Jeg er derfor glad for at kunne fortælle dig, at der i projektet til den planlagte udvidelse af 
landstingssalen er indarbejdet nyt handicapvenligt indgangsparti og elevator. Dermed får 
gangbesværede og kørestolsbrugere betydeligt nemmere adgang til og bedre mulighe-
der for at komme rundt i bygningskomplekset. Således vil der også ske en tiltrængt for-
bedring af adgangsforholdene til landstingssalen. 
 
Mange af hjemmestyrets bygninger er opført før handicapforordningen trådte i kraft. Iføl-
ge forordningen skal alle offentlige bygninger og faciliteter så vidt muligt indrettes, så 
handicappede personer sikres adgang og brug heraf. Desuden følger det af forordnin-
gen, at der ved ombygning og renovering af ældre bygninger skal foretages en bedøm-
melse af, om bygningens adgangsforhold i den anledning kan forbedres med henblik på 
at opfylde kravene om tilgængelighed for alle. 
 
Landsstyret har naturligvis til hensigt at overholde lovgivningen. Selvom mange af de 
offentlige kontorer er indrettet i ældre og ikke altid hensigtsmæssige bygninger, er jeg af 
den mening, at vi i Landsstyret er opmærksomme på de handicappedes problemer, og 
derfor søger at løse dem på bedst mulig måde. 
 
Jeg håber, at jeg hermed på tilfredsstillende måde har belyst de forhold, der har givet 
anledning til dit spørgsmål. 
 
 
 

Med venlig hilsen 
 

Kim Kielsen 
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